
 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

DRŽAVNI ARHIV U PAZINU 

 

KLASA: 007-01/23-01/02 

URBROJ: 2163-56-01-23-22 

Pazin, 28. srpnja 2023. 

 

 

 

ZAPISNIK  

2. sjednice Upravnog vijeća DAPA-e 

 

 

 

 Datum i mjesto sastanka: 28. srpnja 2023., ured ravnateljice DAPA-e 

 

Početak sastanka: 9,00 sati. 

 

Nazočni: Elvis Orbanić, Ladislav Dobrica (preko Zoom aplikacije), Andrea Runko 

Babić, Emina Slivar, Tatjana Tomaić, Jelena Livak i Maja Milovan (zapisničar).  

 

Odsutni: Mirela Mrak Kliman, Anamarija Kurelić.  

 

Predsjednik Upravnog vijeća DAPA-e, Elvis Orbanić, srdačno pozdravlja sve 

prisutne, utvrđuje da postoji kvorum te da su svi suglasni s predloženim dnevnim redom. 

Također napominje da su svi članovi Vijeća prethodno dobili materijale koji su bili priloženi 

pozivu za prve četiri točke dnevnog reda.  

 

1. Verifikacija Zapisnika s 1. (konstituirajuće) sjednice Upravnog vijeća Državnog 

arhiva u Pazinu.  

Svi prisutni su suglasni i prihvaćaju Zapisnik. 

 

2. Prijedlog Programa rada Državnog arhiva u Pazinu za 2024. godinu (usvajanje).  

Ladislav Dobrica upozorava na nekoliko krivo napisanih izraza u Programu. 

Nakon glasanja predloženi je Program jednoglasno prihvaćen.  

 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Državnog arhiva u Pazinu za 

2023. godinu (usvajanje).  

Ovom prilikom Jelena Livak napominje da, po naputku Ministarstva kulture, 

troškovi za gradnju spremišta u Bertošima nisu u financijskom planu Državnog 

arhiva u Pazinu, već u financijskom planu Ministarstva kulture te navodi da kao 

potvrda za to postoji dopis ministrice. Nakon što je predsjednik Upravnog vijeća 

ustvrdio da nitko nema više pitanja, Izvještaj je jednoglasno prihvaćen.  

 

 



4. Odluka o predloženoj reviziji knjižnične građe (donošenje).  

Ladislav Dobrica ima pitanje bi li možda trebalo u samom naslovu Odluke 

naznačiti da je Sveučilišna knjižnica Rijeka matična knjižnica za knjižnicu 

Državnog arhiva u Pazinu. Bez obzira na naslov Odluke, svi prisutni jednoglasno 

prihvaćaju Odluku.  

 

5. Razno. 

Nitko od prisutnih nema pitanja, komentara ili napomena. Elvis Orbanić moli da 

na sljedećoj sjednici Upravnog vijeća članovi Vijeća dobiju na znanje zapisnik od 

zadnje sjednice bivšeg Upravnog vijeća. 

 

 

  

 Elvis Orbanić zahvaljuje svima prisutnima i određuje da je sjednica dovršena. 

 

Dovršeno u 9,25 sati. 

  

   

         

 

 

Predsjednik Upravnog vijeća Državnog arhiva u Pazinu: 

 

dr. sc. Elvis Orbanić 

 

_________________ 

 

 

 

Zapisničar:  

 

 Maja Milovan 

 

 _____________ 

 


